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PrzestrzegaÅ‚bym Å›rodowisko arabiarzy (i ogólnie koniarzy) przed odtrÄ…bieniem sukcesu i
poczuciem triumfalizmu z powodu tego, co siÄ™ wydarzyÅ‚o na zjeÅºdzie Polskiego ZwiÄ…zku
Hodowców Koni Arabskich, jaki miaÅ‚ miejsce w ten weekend (9-10 kwietnia) w Janowie Podlaskim.
SÅ‚ychaÄ‡ takÄ… nutÄ™: pozbyliÅ›my siÄ™ Andrzeja Wójtowicza ze swego grona, nikt mu juÅ¼
rÄ™ki nie poda, jest skoÅ„czony, przestanie siÄ™ juÅ¼ liczyÄ‡, przestanie mÄ…ciÄ‡. To nie jest
tak. Wójtowicz nadal jest w grze, a ruch, jaki wykonaÅ‚ na zjeÅºdzie, jest bardzo sprytny.

Zwracam uwagÄ™ &ndash; to nie zjazd wykluczyÅ‚ Wójtowicza z grona czÅ‚onków PZHKA, to on
sam zÅ‚oÅ¼yÅ‚ rezygnacjÄ™. Jaka to róÅ¼nica &ndash; powie ktoÅ›. Jest i to zasadnicza. DziÅ›
(poniedziaÅ‚ek 11 IV) ma siÄ™ zebraÄ‡ Rada ds. Hodowli Koni, której powoÅ‚anie zapowiedziaÅ‚
minister rolnictwa Krzysztof Jurgiel. W zupeÅ‚nie innej sytuacji byliby kandydaci do tej Rady, gdyby
Wójtowicz zostaÅ‚ wykluczony z PZHKA przez walny zjazd. Wówczas mieliby argument, aby
zaprotestowaÄ‡ przeciwko powoÅ‚aniu go do tego ciaÅ‚a. Mogliby mówiÄ‡ mniej wiÄ™cej tak: nie
moÅ¼emy siÄ™ zgodziÄ‡ na to, aby pracowaÄ‡ w Radzie, skoro w jej skÅ‚ad miaÅ‚by wchodziÄ‡
ktoÅ›, usuniÄ™ty z PZHKA przez pozostaÅ‚ych czÅ‚onków tego ciaÅ‚a. A zupeÅ‚nie inna sytuacja
jest, gdy Wójtowicz sam zrezygnowaÅ‚ z czÅ‚onkostwa w PZHKA. Ten argument odpada. I zapewne
przewidujÄ…c taki obrót sprawy, Wójtowicz sam zrezygnowaÅ‚ z czÅ‚onkostwa w PZHKA. Ciekawe,
jak siÄ™ zachowajÄ… kandydaci do Rady? Druga sprawa &ndash; obecnoÅ›Ä‡ w Radzie Polskiego
Klubu WyÅ›cigów Konnych. Owszem, zjazd PZHKA ogÅ‚osiÅ‚, Å¼e cofa rekomendacjÄ™
Wójtowiczowi do Rady PKWK i na jego miejsce desygnuje Adama Wyrzyka.Ale ta zamiana nie
nastÄ…pi w poniedziaÅ‚ek 11 kwietnia. Musi wejÅ›Ä‡ do porzÄ…dku obrad Rady PKWK, a termin
najbliÅ¼szego  zebrania nie jest jeszcze wyznaczony &ndash; równie dobrze moÅ¼e siÄ™ odbyÄ‡
dopiero w maju czy nawet czerwcu (a coÅ› czujÄ™, Å¼e bÄ™dzie póÅºniej, a nie wczeÅ›niej). A
potem, kiedy posiedzenie Rady PKWK juÅ¼ siÄ™ odbÄ™dzie i ten punkt zostanie przeprowadzony,
to proszÄ™ pamiÄ™taÄ‡, Å¼e jego realizacja musi wyglÄ…daÄ‡ tak: wniosek na piÅ›mie do
ministerstwa rolnictwa i dopiero jego akceptacja przez ministra Jurgiela (odpowiedÅº na piÅ›mie)
sprawi, Å¼e pan Wyrzyk zastÄ…pi Wójtowicza w Radzie PKWK. A to moÅ¼e mieÄ‡ miejsce równie
dobrze w lipcu-sierpniu! Do tego czasu Wójtowicz bÄ™dzie peÅ‚noprawnym czÅ‚onkiem Rady
PKWK i bÄ™dzie mógÅ‚ nadal dziaÅ‚aÄ‡. Kolejna sprawa &ndash; dni tej Rady PKWK sÄ… juÅ¼
policzone. Jutro (12 IV) sejmowa komisja rolnictwa ma siÄ™ zajÄ…Ä‡ projektem zmian w ustawie o
wyÅ›cigach konnych. I ten zÅ‚y projekt, bez wzglÄ™du na wysiÅ‚ki opozycji, aby obnaÅ¼yÄ‡ jego
wady (pisaÅ‚em o nim w art. &bdquo;MaÅ‚a nowelizacja&rdquo;), zostanie niebawem
przegÅ‚osowany przez sejm, gdzie PiS ma wiÄ™kszoÅ›Ä‡. A wówczas minister rolnictwa bÄ™dzie
mógÅ‚ desygnowaÄ‡ jednego z 9 czÅ‚onków Rady. Tym czÅ‚onkiem moÅ¼e byÄ‡ wÅ‚aÅ›nie
Andrzej Wójtowicz. A Jurgiel i Wójtowicz nadal bÄ™dÄ… graÄ‡ w jednej druÅ¼ynie, nawet jeÅ›li
prywatnie minister jest na niego i na senatora Jana DobrzyÅ„skiego wÅ›ciekÅ‚y. PrzystaÅ‚ na to, co
mu sÄ…czyli do ucha, a robili to z bardzo niskich pobudek. Oni swój cel osiÄ…gnÄ™li (przynajmniej
czÄ™Å›ciowo), a on ma kÅ‚opoty. Jest w nieÅ‚asce u prezesa PiS, koledzy partyjni majÄ… mu za
zÅ‚e, Å¼e jakieÅ› tam konie juÅ¼ drugi miesiÄ…c nie schodzÄ… z pierwszych stron mediów,
odbierajÄ…c punkty ich partii.Minister Jurgiel nie ma jednak wyjÅ›cia &ndash; choÄ‡ poÅ›rednio
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przyznaÅ‚ siÄ™ do bÅ‚Ä™du (zapowiadajÄ…c nowy konkurs na czÅ‚onków zarzÄ…du spóÅ‚ki w
Janowie) -  musi nadal dÄ…Ä‡ w tÄ™ trÄ…bkÄ™ argumentów przeciwko Markowi Treli, Jerzemu
BiaÅ‚obokowi i Annie Stojanowskiej, którÄ… mu podsunÄ™li pan senator z panem z BeÅ‚Å¼yc.
Marek Szewczyk  PS. Dlaczego na oficjalne stronie internetowej PZHKA nie ma Å¼adnej relacji ze
zjazdu, a zwÅ‚aszcza rezolucji uchwalonej przez zjazd w sprawie tego, co siÄ™ wydarzyÅ‚o w
paÅ„stwowej hodowli koni arabskich? 
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